



Depuis 1867, la Manufacture Pinton incarne l'excellence de la tapisserie d'Aubusson et de l'art contemporain. Son expertise a permis la labellisation du tapis tufté-main « Tapis d'Aubusson ». Le groupe intervient en décoration, hôtellerie, institutionnel, résidentiel et retail. Il réunit la Manufacture Royale d'Aubusson et le Tissage des Flandres. Labellisé « EPV », Pinton valorise savoir-faire, innovation et engagement durable, en privilégiant les circuits courts et le Made in France.

Since 1867, Manufacture Pinton has embodied the excellence of Aubusson tapestry and contemporary art. Its expertise enabled the hand-tufted "Tapis d'Aubusson" geographical label. The group operates in decoration, hospitality, institutional, residential, and retail sectors. It brings together Manufacture Royale d'Aubusson and Tissage des Flandres. Awarded the "EPV" label, Pinton highlights craftsmanship, innovation, and sustainability, promoting short supply chains and leading the Made in France movement.



PINTON

c.magre@ateliers-pinton.com
pinton1867.com

